
PROTOKÓŁ   nr 69/2004
z posiedzenia Zarządu Powiatu Kluczborskiego

w dniu 29 czerwca 2004 r.

Posiedzenie Zarządu otworzył Starosta Kluczborski – Stanisław Rakoczy.
W posiedzeniu uczestniczyło czterech członków Zarządu. Ponadto udział wzięli: Sekretarz
Powiatu, Skarbnik Powiatu oraz Naczelnik Wydziału Edukacji.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Sprawy Wydziału Edukacji:

a) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej
postępowanie egzaminacyjne dla Pani Patrycji Michnik, nauczyciela kontraktowego
ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego;

b) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej
postępowanie egzaminacyjne dla Pana Romana Lewandowskiego, nauczyciela
kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego;

c) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej
postępowanie egzaminacyjne dla Pana Krzysztofa Kachel, nauczyciela kontraktowego
ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego;

d) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej
postępowanie egzaminacyjne dla Pani Joanny Nizwald-Bugajak, nauczyciela
kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego;

e) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej
postępowanie egzaminacyjne dla Pani Jadwigi Pocheć, nauczyciela kontraktowego
ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego;

f) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej
postępowanie egzaminacyjne dla Pana Andrzeja Bugajaka, nauczyciela kontraktowego
ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego;

g) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej
postępowanie egzaminacyjne dla Pani Agnieszki Baran, nauczyciela kontraktowego
ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego;

h) zaakceptowania propozycji umieszczenia ogłoszenia o konkursie na stanowisko dyrektora
Wojewódzkiego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Kluczborku         
w Nowej Trybunie Opolskiej w dodatku „Kluczbork – Olesno” oraz w „Kulisach
Powiatu”;

i) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej
postępowanie egzaminacyjne dla Pani Jolanty Miszograj, nauczyciela kontraktowego
ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego;
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j) projekt porozumienia do podpisania z powiatem głubczyckim w sprawie wyznaczenia
ośrodka dokształcania zawodowego do koordynowania dokształcania młodocianych na
terenie województwa opolskiego.

k) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej
postępowanie egzaminacyjne dla Pana Gracjana Wośko, nauczyciela kontraktowego
ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego;

l) projekt uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Wojewódzkiego
Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Kluczborku;

3. Sprawy finansowe:

a) wniosek Domu Pomocy Społecznej w Gierałcicach w sprawie przydzielenia dodatkowej
dotacji  na malowanie pomieszczeń i korytarzy;

b) wniosek Europejskiej Fundacji rozwoju Regionu Opolskiego z/s w Wołczynie w sprawie
dofinansowania w ramach promocji festynu z wyborem „mister wąsa 2004”;

c) wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku w sprawie
sfinansowania adaptacji klasy na pracownię oraz szkolenie nauczycieli;

d) aneks Nr 1 do umowy nr FN.I-PP/305/2/2004  dotyczącej udzielenia dotacji
z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej dla Gminy Wołczyn;

e) umowa nr FN.I-PP/305/5/2004  dotyczącej udzielenia dotacji z Powiatowego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej dla Gminy Wołczyn;

f) umowa nr FN.I-PP/305/6/2004  dotyczącej udzielenia dotacji z Powiatowego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej dla Gminy Wołczyn;

g) umowa nr FN.I-PP/305/7/2004  dotyczącej udzielenia dotacji z Powiatowego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej dla Gminy Wołczyn;

h) projekt pisma do Pana władysława Paszko, dyrektora Zespołu Szkół Licealno-
Technicznych w Kluczborku w sprawie zasad prawidłowego gospodarowania środkami
Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych;

i) wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku w sprawie dokonania
zmian w uchwale budżetowej w związku z utworzeniem rodziny zastępczej w powiecie
opolskim;

j) wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku w sprawie dokonania
zmian w uchwale budżetowej w związku z utworzeniem w powiecie gliwickim rodziny
zastępczej;

k) wniosek Zespołu Szkół Licealno-Zawodowych w Polanowicach w sprawie przyznania
środków na zakup urządzeń dla Stacji Kontroli Pojazdów w Polanowicach;

l) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu po stronie dochodów i wydatków;

m) projekt uchwały w sprawie zmiany układu wykonawczego budżetu Powiatu
Kluczborskiego na 2004 rok;

4. Wniosek Sądu Okręgowego w Opolu w sprawie odpłatnego zbycia na rzecz Sądu
Rejonowego w Kluczborku nieruchomości zabudowanej budynkiem Przychodni
w Kluczborku, ul. Skłodowskiej 15 na działce nr 254 / 1.
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5. Wniosek Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ZOZ w Kluczborku
w likwidacji w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lub likwidację środków trwałych.

6. Wniosek Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ZOZ w Kluczborku
w likwidacji w sprawie akceptacji i podpisania aneksu nr do umowy nr 3230 / 2002 z dnia
01.02.2002 r. dot. sprzedaży ciepła, zawartej z Energetyką Cieplną Opolszczyzny  S.A.
w Opolu.

7. Wniosek Powiatowego Centrum Pomocy w Rodzinie w Kluczborku w sprawie podpisania
porozumienia dot. ponoszenia wydatków związanych z utworzeniem w Gliwicach rodziny
zastępczej.

8. Wniosek Związku Powiatów Polskich w sprawie przystąpienia do programu pozyskiwania
informacji niezbędnych do przygotowania się do zmiany zasad finansowania placówek
opiekuńczo – wychowawczych.

9. Wniosek Stowarzyszenia „IM-PULS” w Kluczborku w sprawie wyrażenia zgody na
tymczasową lokalizację siedziby stowarzyszenia w Domu Pomocy Społecznej przy ulicy
Sienkiewicza 20 A w Kluczborku.

10. Wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie przyznania  dodatku
motywacyjnego dla Dyrektora Domu Dziecka w Bąkowie oraz dla Dyrektora Domu
Dziecka w Bogacicy.

11. Wolne wnioski.

Do punktu 1 porządku

                  Porządek posiedzenia został przyjęty przez obecnych członków Zarządu.

Protokół z posiedzenia Zarządu, które odbyło się w dniu 15 czerwca 2004 r. został również

przyjęty.

Do punktu 2 porządku

Starosta przedstawił następujące sprawy:

a)   projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej

postępowanie egzaminacyjne dla Pani Patrycji Michnik, nauczyciela kontraktowego

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. Zarząd Powiatu powołał

Komisję Egzaminacyjną dla Pani Patrycji Michnik, nauczyciela kontraktowego Zespołu Szkół

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku, w następującym składzie: Jolanta Krzysztowczyk –

przewodnicząca, przedstawiciel Powiatu Kluczborskiego czyli organu prowadzącego

szkołę; Krzysztof Komarnicki – wicedyrektor szkoły; Irena Szott, Małgorzata Niegowska oraz

Andrzej Migacz jako eksperci; Urszula Szczepanik – przedstawiciel Związku Nauczycielstwa

Polskiego.
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Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwałę.

b)  projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej

postępowanie egzaminacyjne dla Pana Romana Lewandowskiego, nauczyciela kontraktowego

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. Zarząd Powiatu powołał

Komisję Egzaminacyjną dla Pana Romana Lewandowskiego, nauczyciela kontraktowego

Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku, w następującym składzie: Jolanta

Krzysztowczyk – przewodnicząca, przedstawiciel Powiatu Kluczborskiego czyli organu

prowadzącego szkołę; Mariusz Kaczmarski – dyrektor szkoły oraz Tadeusz Michałkiewicz,

Irena Szott i Andrzej Migacz jako eksperci.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwałę.

c)  projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej

postępowanie egzaminacyjne dla Pana Krzysztofa Kachel, nauczyciela kontraktowego

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. Zarząd Powiatu powołał

Komisję Egzaminacyjną dla Pana Krzysztofa Kachel, nauczyciela kontraktowego Zespołu

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 – CKU w Kluczborku, w następującym składzie: Jolanta

Krzysztowczyk – przewodnicząca, przedstawiciel Powiatu Kluczborskiego czyli organu

prowadzącego szkołę; Paweł Cieplik – dyrektor szkoły; Grażyna Tetelmajer, Irena Szott oraz

Andrzej Migacz jako eksperci; Teresa Birecka - przedstawiciel Związku Nauczycielstwa

Polskiego.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwałę.

d)  projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej

postępowanie egzaminacyjne dla Pani Joanny Nizwald-Bugajak, nauczyciela kontraktowego

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. Zarząd Powiatu powołał

Komisję Egzaminacyjną dla Pani Joanny Nizwald-Bugajak, nauczyciela kontraktowego

Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku, w następującym składzie: Jolanta

Krzysztowczyk – przewodnicząca, przedstawiciel Powiatu Kluczborskiego czyli organu

prowadzącego szkołę; Mariusz Kaczmarski – dyrektor szkoły; Mirosława Pyclik, Irena Szott

oraz Andrzej Migacz jako eksperci.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwałę.

e)   projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej

postępowanie egzaminacyjne dla Pani Jadwigi Pocheć, nauczyciela kontraktowego

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. Zarząd Powiatu powołał

Komisję Egzaminacyjną dla Pani Jadwigi Pocheć, nauczyciela kontraktowego Zespołu Szkół
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Ponadgimnazjalnych Nr 2 – CKU  w Kluczborku, w następującym składzie: Jolanta

Krzysztowczyk – przewodnicząca, przedstawiciel Powiatu Kluczborskiego czyli organu

prowadzącego szkołę; Paweł Cieplik – dyrektor szkoły;  Małgorzata Niegowska, Irena Szott

oraz Andrzej Migacz jako eksperci;  przedstawiciel Związku Nauczycielstwa Polskiego.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwałę.

f)  projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej

postępowanie egzaminacyjne dla Pana Andrzeja Bugajaka, nauczyciela kontraktowego

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. Zarząd Powiatu powołał

Komisję Egzaminacyjną dla Pana Andrzeja Bugajaka, nauczyciela kontraktowego Zespołu

Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku, w następującym składzie: Jolanta Krzysztowczyk –

przewodnicząca, przedstawiciel Powiatu Kluczborskiego czyli organu prowadzącego

szkołę; Mariusz Kaczmarski – dyrektor szkoły; Teresa Baran, Irena Szott oraz Andrzej Migacz

jako eksperci..

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwalę.

g)   projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej

postępowanie egzaminacyjne dla Pani Agnieszki Baran, nauczyciela kontraktowego

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. Zarząd Powiatu powołał

Komisję Egzaminacyjną dla Pani Agnieszki Baran, nauczyciela kontraktowego Zespołu Szkół

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku, w następującym składzie: Jolanta Krzysztowczyk –

przewodnicząca, przedstawiciel Powiatu Kluczborskiego czyli organu prowadzącego

szkołę; Krzysztof Komarnicki – wicedyrektor szkoły; Irena Szott, Małgorzata Niegowska oraz

Andrzej Migacz jako eksperci.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwalę.

h)  wniosek Wydziału Edukacji w sprawie akceptacji propozycji umieszczenia ogłoszenia

o konkursie na stanowisko dyrektora Wojewódzkiego Ośrodka Dokształcania  i Doskonalenia

Zawodowego w Kluczborku w Nowej Trybunie Opolskiej – w dodatku „Kluczbork – Olesno”

oraz w „Kulisach Powiatu”. Jak wyjaśniła pani Naczelnik Wydziału Edukacji, w związku

z wyłączeniem Ośrodka Dokształcania Zawodowego w Kluczborku z Zespołu Szkół

Ponadgimnazjalnych nr 2 -–Centrum Kształcenia Ustawicznego w Kluczborku,  przyjmuje on

nazwę Wojewódzki Ośrodek Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego i na mocy

porozumień z powiatami, wyznacza się go do koordynowania dokształcania młodocianych na

terenie województwa opolskiego. Ponadto, dodała Pani Naczelnik, taką placówką kieruje

dyrektor, którego aby powołać, musi zostać ogłoszony konkurs. Konkurs ten ogłasza organ
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prowadzący szkołę lub placówkę. W związku z tym, Pani Krzysztowczyk zaproponowała

umieszczenie w/w ogłoszenia w następujących gazetach: Nowej Trybunie Opolskiej –

w dodatku „Kluczbork – Olesno” (dziennik)  oraz Kulisach Powiatu (tygodnik).

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował powyższą propozycję Wydziału Edukacji.

i)  projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej

postępowanie egzaminacyjne dla Pani Jolanty Miszograj, nauczyciela kontraktowego

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. Zarząd Powiatu powołał

Komisję Egzaminacyjną dla Pani Jolanty Miszograj, nauczyciela kontraktowego Zespołu Szkół

Licealno-Zawodowych w Polanowicach, w następującym składzie: Jolanta Krzysztowczyk –

przewodnicząca, przedstawiciel Powiatu Kluczborskiego czyli organu prowadzącego szkołę;

Ewa Guznowska - Wolnik – dyrektor szkoły; Anna Dzierżan, Irena Szott oraz Andrzej Migacz

jako eksperci; przedstawiciel Związku Nauczycielstwa Polskiego.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwałę.

j) projekt porozumienia w sprawie wyznaczenia ośrodka dokształcania zawodowego do

koordynowania dokształcania młodocianych na terenie województwa opolskiego zawarte

w dniu 4 maja 2004 r.  Na mocy tego porozumienia wyznacza się jednocześnie Ośrodek

Dokształcania Zawodowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 – Centrum Kształcenia

Ustawicznego w Kluczborku, zwanym dalej  „Ośrodkiem”, do koordynowania dokształcania

młodocianych, uczęszczających do oddziałów wielozawodowych  w zasadniczych szkołach

zawodowych województwa opolskiego, w ośrodkach dokształcania zawodowego działającego

na terenie województwa opolskiego oraz innych województw.

Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił o podpisaniu powyższego porozumienia i upoważnił

Starostę oraz Wicestarostę do jego podpisania.

k)  projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej przeprowadzającej

postępowanie egzaminacyjne dla Pana Gracjana Wośko, nauczyciela kontraktowego

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. Zarząd Powiatu powołał

Komisję Egzaminacyjną dla Pana Gracjana Wośko, nauczyciela kontraktowego Zespołu Szkół

Ponadgimnazjalnych Nr 2 – CKU w Kluczborku, w następującym składzie: Jolanta

Krzysztowczyk – przewodnicząca, przedstawiciel powiatu Kluczborskiego czyli organu

prowadzącego szkołę; Paweł Cieplik - dyrektor szkoły; Teresa Miś, Irena Szott oraz Andrzej

Migacz jako eksperci.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwałę.
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l)  projekt uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Wojewódzkiego

Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Kluczborku.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwałę.

Do punktu 3 porządku

          Skarbnik Powiatu zapoznał zebranych z następującymi sprawami:

a)  wniosek Domu Pomocy Społecznej w Gierałcicach w sprawie przydzielenia dodatkowej

dotacji w kwocie 20.000 zł na malowanie pomieszczeń i korytarzy. Jak powiedział Skarbnik,

jest to sprawa na tyle uzasadniona, że należałoby, oczywiście w miarę możliwości, im pomóc.

Skarbnik przypomniał, że wniosek w tej samej sprawie był już wcześniej składany do Zarządu

Powiatu wraz z dokumentacją kosztorysową i wówczas to,  Zarząd Powiatu negatywnie

zaopiniował powyższy wniosek ze względu na brak środków, jednakże doceniając powagę

sytuacji oraz potrzebę przeprowadzenia w/w remontu w niezbędnym zakresie, podjęto starania

w Opolskim Urzędzie Wojewódzkim o zwiększenie dotacji celowej na działalność Domów

Pomocy Społecznej. Skarbnik powiedział, że z chwilą uzyskania jakichkolwiek dodatkowych

środków podpisanych i skosztorysowanych przez Pana Dyrektora Domu Pomocy Społecznej

w Gierałcicach, zadanie to zostanie sfinansowane. Ponadto, dodał Skarbnik, w tej chwili

otrzymaliśmy z Opolskiego Urzędu Wojewódzkiego dotację właśnie na Domy Pomocy

Społecznej w tym na dom w Gierałcicach – kwotę 17.847 zł.                                z

przeznaczeniem na dofinansowanie nowo uruchamianych miejsc w domach pomocy społecznej

i realizację programów dot. obowiązku standaryzacji w domach pomocy społecznej oraz

finansowanie nowo uruchamianych miejsc w ośrodkach wsparcia dla osób         z zaburzeniami

psychicznymi czyli, jak stwierdził Skarbnik, moglibyśmy powyższe malowanie potraktować

jako element standaryzacji dlatego Skarbnik zaproponował aby po wprowadzeniu tej dotacji

do budżetu, sfinansować powyższy remont w Domu Pomocy Społecznej w Gierałcicach.

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął propozycję Skarbnika Powiatu, w związku z tym,

postanowiono jak wyżej.

b) wniosek Europejskiej Fundacji Rozwoju Regionu Opolskiego z siedzibą w Wołczynie

w sprawie dofinansowania w ramach promocji zadania jakim jest organizowany pod w/w

patronatem festyn z wyborem „mister wąsa 2004”. Jak powiedział Skarbnik, w dniu 11 lipca

2004 r. pragną oni wyłonić osobę o najdłuższych wąsach, gromadząc gości z ościennych
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starostw, województw – dając możliwość zaprezentowania się podmiotom gospodarczym,

instytucjom i organizacjom pozarządowym naszego województwa. Organizując festyn mają na

uwadze poza aspektem rozrywkowym, zwrócenie uwagi na naszą gminę i powiat. Skarbnik

stwierdził, że kwestia jest bardzo problematyczna, gdyż pieniędzy na tę chwilę nie mamy a do

11 lipca nie zdążymy wykonać żadnego ruchu, jedyne co możemy zrobić to jeżeli taka będzie

wola Zarządu Powiatu, chcąc w tej imprezie uczestniczyć, to należałoby ufundować

przynajmniej nagrodę rzeczową za zajęcie I miejsca np. puchar, dyplom lub inną nagrodę

rzeczową. Zarząd Powiatu wyraził jednogłośną aprobatę takiego rozwiązania powyższej

kwestii zaproponowanej przez Skarbnika Powiatu w związku z tym postanowiono jak wyżej.

c) wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku w sprawie

sfinansowania adaptacji klasy na pracownię komputerową oraz szkolenie nauczycieli.

Jak powiedział Skarbnik, cały szacunkowy koszt przystosowania pomieszczenia na pracownię

komputerową  i sfinansowanie szkolenia dla nauczycieli to według wyliczeń szkoły kwota

19.750 zł. Pani Irena Kielar zapytała dlaczego szkoła nie zrobi tego z własnych środków.

Skarbnik odpowiedział, że takie właśnie może być rozstrzygnięcie Zarządu Powiatu - aby

szkoła spróbowała poradzić sobie w ramach własnych środków, gdyż my w tej chwili nie

jesteśmy w stanie im tego zadania sfinansować. Również w tej sprawie Zarząd Powiatu

jednogłośnie zgodził się z propozycją Skarbnika w związku z tym postanowiono, aby szkoła

powyższe zadanie wykonała w ramach własnych środków.

d)  aneks nr 1 do umowy nr FN.I-PP/305/2/2004 dotyczącej udzielenia dotacji

z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej dla Gminy Wołczyn.

Niniejszy podpunkt, Skarbnik omówił łącznie z kolejnymi podpunktami:  „ e ”,” f „  i „ g ”

dotyczącymi podpisania następujących umów: nr FN.I-PP/305/5/2004, nr FN.I-PP/305/6/2004

oraz nr FN.I-PP/305/7/2004 w sprawie udzielenia dotacji z Powiatowego Funduszu Ochrony

Środowiska i Gospodarki Wodnej dla Gminy Wołczyn. Jak wyjaśnił Skarbnik, powyższy aneks

nr 1 dotyczy umowy, która opiewała na kwotę 100 000 zł. zawartej z Gminą Wołczyn, była to

dotacja przeznaczona na budowę kanalizacji wsi Gierałcice z rurociągiem tłocznym wraz z

podłączeniem do Domu Pomocy Społecznej w Gierałcicach. Jednak niedawno, Gmina

Wołczyn  zrezygnowała z powyższej dotacji i poprosiła, żeby podzielić te same środki na trzy

nowe zadania a konkretnie na wykonanie studium wykonalności dla trzech etapów robót i to

Rada Powiatu 24 czerwca 2004 roku zaakceptowała, więc w konsekwencji należało rozwiązać

tamtą starą umowę i przygotować do  podpisania trzy nowy a mianowicie: umowę

nr FN.I-PP/305/5/2004, umowę nr FN.I-PP/305/6/2004  oraz umowę nr FN.I-PP/305/7/2004
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dotyczące udzielenia dotacji z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki

Wodnej dla Gminy Wołczyn.

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął powyższy aneks nr 1 do umowy nr FN.I-PP/305/2/2004  i

upoważnił Starostę i Wicestarostę do jego podpisania. Również jednogłośnie Zarząd Powiatu

przyjął umowy nr: FN.I-PP/305/5/2004, nr FN.I-PP/305/6/2004 oraz umowę                nr

FN.I-PP/305/7/2004 dotyczące udzielenia dotacji z Powiatowego Funduszu Ochrony

Środowiska  i Gospodarki Wodnej dla Gminy Wołczyn. Do podpisania powyższych umów

Zarząd Powiatu upoważnił Starostę i Wicestarostę.

h)  projekt pisma do Pana Władysława Paszko, dyrektora Zespołu Szkół Licealno-

Technicznych w Kluczborku w prawie zasad prawidłowego gospodarowania środkami

Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych – załącznik nr 3h do niniejszego protokołu.

Skarbnik Powiatu przypomniał zebranym, że w związku ze skargą Pani Ewy Zgadzaj –

Martyniuk w sprawie przeprowadzenia kontroli dot. wykorzystania środków z Zakładowego

Funduszu Świadczeń Socjalnych w Zespole Szkół Licealno-Technicznych w Kluczborku,

Zarząd Powiatu na ostatnim posiedzeniu zadecydował, aby oprócz udzielenia odpowiedzi

zainteresowanej, Skarbnik Powiatu przygotował projekt pisma do dyrektora w/w szkoły

dotyczącego zasad prawidłowego gospodarowania środkami Zakładowego Funduszu

Świadczeń Socjalnych. Następnie Wicestarosta zapoznał zebranych z treścią niniejszego pisma.

Jako że nikt z obecnych nie wniósł zastrzeżeń co do treści samego pisma, w imieniu Zarządu

Powiatu pismo to zostało podpisane przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu               i

następnie zostanie przesłane do dyrektora Zespołu Szkół Licealno-Technicznych

w Kluczborku.

i)  niniejszy podpunkt Skarbnik omówił łącznie z podpunktem kolejnym a mianowicie

z podpunktem „j”,  gdyż te dwa podpunkty niniejszego protokołu dotyczą wniosków

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku w sprawie dokonania zmian

w uchwale budżetowej w związku z utworzeniem rodziny zastępczej w powiecie opolskim

(podpunkt „i” niniejszego protokołu) oraz w powiecie gliwickim (podpunkt „j” niniejszego

protokołu). Jak powiedział Skarbnik Powiatu, jest coraz większy problem na gruncie nowych

przepisów dot. pomocy społecznej, a mianowicie, gdziekolwiek na terenie kraju tworzą się

rodziny zastępcze do których przyjmowane są dzieci pochodzące z terenu powiatu
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kluczborskiego, to my musimy finansować ich pobyt w tych rodzinach zastępczych. Skarbnik

powiedział, że w tej chwili jest już po rozmowie z panią dyrektor Powiatowego Centrum

Pomocy Rodzinie w Kluczborku, której to wcześniej zlecił przeprowadzenie rozeznania, czy

nie ma gdzieś takiej sytuacji, że nam należałyby się od kogoś pieniądze. Na dzień dzisiejszy nie

ma niestety takiej sytuacji a my z kolei mamy „lawinę” tych przypadków, ponieważ przyznane

zostały już środki dla Częstochowy a teraz z kolei mamy dwa następne wnioski. Należna

kwota dla rodziny zastępczej z powiatu opolskiego to 10.212,30 zł. a dla rodziny zastępczej z

powiatu gliwickiego – 13.292,20 zł. Jest to kwota roczna, która powinna być przekazywana w

miesięcznych transzach. Skarbnik dodał, że porozumienie z Gliwicami               z sprawie

ponoszenia wydatków związanych z utworzeniem rodziny zastępczej, można jeszcze podpisać,

gdyż ustalając plan dotacji na ten rok dla Częstochowy, ustaliliśmy go na cały rok a realizacja

odpowiada tylko ilości miesięcy jakie upłynęły od początku roku,                 w związku z tym,

można przekazać dotację dla Gliwic, gdyż zmieścimy się w planie finansowym ale w

przypadku Opola już się nie zmieścimy w planie finansowym, dlatego będzie potrzeba

skierowania przedmiotowego wniosku pod obrady Rady Powiatu na najbliższą sesję Rady

Powiatu. Stosowne zmiany zostaną objęte projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie.

Skarbnik dodał, że najgorsze jest to, że „uciekają” nam pieniądze, które były przeznaczone na

rodziny zastępcze funkcjonujące w naszym powiecie i tam wychodzi nam bardzo duży brak –

nawet około 200.000 zł. do końca roku. Nie ma nawet do kogo zwrócić się o dotację gdyż jest

to zadanie własne powiatu, które realizujemy. Drobne oszczędności można ewentualnie

poczynić na usamodzielnieniach, gdyż tych nie jesteśmy zobligowani przepisami do wypłaty w

roku bieżącym, możemy je również wypłacić w roku następnym. Nie mniej jednak, problem

robi się coraz większy, bo z tej puli środków                  w wysokości 1 000 000 zł. zaczynają

pieniądze nam „uciekać” do Częstochowy, do Gliwic          a teraz jeszcze do Opola. Jednak

jak wynika z rozmowy z panią dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w

Kluczborku, nie ma innego wyjścia, nie można się od tego obowiązku uchylić. W związku z

tym, Skarbnik Powiatu zaproponował, aby wniosek dot. rodziny zastępczej z Opola (podpunkt

„i” niniejszego protokołu)  skierować pod obrady Rady Powiatu na najbliższą sesję Rady

Powiatu a stosowne zmiany objęte zostaną projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie

natomiast jeśli chodzi o rodzinę zastępczą z Gliwic (podpunkt „j” niniejszego protokołu)

wniosek zaopiniować pozytywnie.

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował podane przez Skarbnika propozycje

rozstrzygnięcia powyższych spraw w związku z tym postanowiono jak wyżej.
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k)  wniosek Zespołu Szkół Licealno-Technicznych w Kluczborku w sprawie przyznania

środków na zakup przyrządu do pomiaru współczynnika przepuszczalności światła szyb

samochodowych oraz czytnika informacji diagnostycznych z diagnostyki pokładowej dla Stacji

Kontroli Pojazdów w Polanowicach. Skarbnik wyjaśnił, że Zarząd Powiatu wcześniej

zdecydował, aby dać ogłoszenia o możliwości wynajęcia lub dzierżawy całej hali, w której

mieści się Stacja Diagnostyczna w Polanowicach. Dwukrotnie taki przetarg został ogłoszony

i za każdym razem okazał się on bezskuteczny ze względu na brak zainteresowania

prowadzeniem powyższej stacji. Następnie Skarbnik przytoczył wyjaśnienia Pani Dyrektor

Ewy Guznowskiej-Wolnik, która pisze we wniosku, że zgodnie z rozporządzeniem Ministra

Infrastruktury z dnia 05.12.2003 r. w sprawie szczegółowych wymagań w stosunku do stacji

przeprowadzających badania techniczne pojazdów, wprowadzono wymóg posiadania przez

Stacje Kontroli Pojazdów w/w urządzeń. Łączny koszt zakupu obu urządzeń to kwota

5.490 zł. i o taką kwotę właśnie szkoła wnioskuje do Zarządu Powiatu, ponieważ w swoim

planie finansowym szkoła nie ma pieniędzy, podając jednocześnie we wniosku informacje,

o które jak stwierdził Skarbnik Powiatu prosił, a mianowicie, że powyższa stacja przyniosła

przychody za ostatnie 5 m.-cy br.  – 26.343 zł  a w m.-cu czerwcu przewidywany przychód

stacji to 7.000 zł. co stanowi duży wzrost od czasu, kiedy zaczęto baczniej się jemu

przyglądać. Poza tym, dodał Skarbnik, w okresie wakacyjnym stacja będzie pracowała

w takich godzinach jak dotychczas a nie jak to miało miejsce w latach ubiegłych po dwie

godziny dziennie. Na te chwilę nie mamy nabywcy ani dzierżawcy tej stacji i powstaje pytanie,

czy chcemy tę stację prowadzić nadal. Tutaj odpowiedź nasuwa się sama, bo skoro przynosi

ona jako takie dochody, stwierdził Skarbnik, to trudno zdecydować o jej zamknięciu a jeżeli

tak, to mamy zadanie polegające na znalezieniu pieniędzy na zakup tych dwóch urządzeń. Pani

Otylia Skoczylas powiedziała, że skoro stacja ta przynosi dochody, to my możemy na dzień

dzisiejszy sfinansować im zakup tych urządzeń, a oni nam  później te pieniądze zwrócą.

Skarbnik powiedział, że szkoła ma co prawda takie plany, ale te 7.000 zł. przychodów, jeżeli

odjąć wszystkie koszty to niewiele zostaje. Wicestarosta dodał, że co prawda powyższe

przepisy odnośnie wymogów wobec Stacji Kontroli Pojazdów weszły              w życie już

dawno a szkoła dopiero teraz zwraca się z prośbą o zakup tych urządzeń, ale jest w tym też

trochę naszej winy, gdyż myśmy cały czas zabiegali o to, aby stację tę wydzierżawić, więc

szkoła nie dbała, aby ten sprzęt zakupić. Skarbnik również potwierdził,                 że szkoła

winy za to nie ponosi, gdyż w trakcie tych wszystkich redukcji jakie miały miejsce na początku

roku i swojej bytności w jednostce, kierownik Biedal informował go, że nastąpiła  zmiana
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przepisów, która zmusza do zakupu tych urządzeń a ponieważ podjęta już była decyzja o

szukaniu dzierżawcy, chcieliśmy sprzedać ten problem komu innemu  a że nie znaleziono

nabywcy, więc szkoła  alarmuje o pomoc w zakupie powyższych urządzeń. Skarbnik

zaproponował, aby kupić te urządzenia i umożliwić funkcjonowanie stacji. Wicestarosta dodał,

że później, gdybyśmy sprzedawali powyższą stacje, to jej wartość automatycznie wzrośnie.

Skarbnik powiedział, że on proponuje, aby na dzień dzisiejszy pozwolić szkole zamówić te

urządzenia (gdyż termin złożenia zamówienia na te urządzenia upływa 29 czerwca br.) a  na

kolejnym posiedzeniu, Zarząd Powiatu podejmie uchwałę                      o uruchomieniu

środków z rezerwy budżetu i środki te zostaną przeznaczone na zakup powyższych urządzeń.

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował propozycję Skarbnika Powiatu w związku z tym

postanowiono jak wyżej. Ponadto Wicestarosta zaproponował, aby  Zarząd Powiatu pojechał

na miejsce i obejrzał wszystkie nasze obiekty, jakie znajdują się                       w Polanowicach.

Wszyscy członkowie Zarządu Powiatu opowiedzieli się pozytywnie za tą propozycją, jednak

nie ustalono jednoznacznego terminu wyjazdu.

l)  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu po stronie dochodów i wydatków.

Skarbnik Powiatu wyjaśnił, że zmiany objęte niniejszą uchwałą polegają na zwiększeniu

budżetu powiatu uchwalonego na 2004 r. o łączną kwotę 236.364 zł. z przeznaczeniem na

dofinansowanie nowo uruchamianych miejsc w domach pomocy społecznej i realizacji

programów obowiązku standaryzacji oraz sfinansowania stypendiów i pomocy materialnej dla

młodzieży wiejskiej w okresie styczeń – czerwiec 2004 r. w ramach programu wyrównywania

szans edukacyjnych uczniów pochodzących z terenów wiejskich – zgodnie z postanowieniami

dokumentu rządowego pn. „Pakt dla rolnictwa i obszarów wiejskich”.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwałę.

m.) projekt uchwały w sprawie zmiany układu wykonawczego budżetu Powiatu

Kluczborskiego na 2004 rok. Projekt ten pozwoli na wyprowadzenie układu wykonawczego

na koniec czerwca a zarazem na koniec I półrocza 2004 r.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwałę.

Do punktu 4 porządku

Starosta zapoznał zebranych z wnioskiem Sadu Okręgowego w Opolu w sprawie

odpłatnego zbycia na rzecz  Sądu Rejonowego w Kluczborku nieruchomości zabudowanej

budynkiem Przychodni w Kluczborku przy ul. Skłodowskiej 15 na działce nr 254 / 1.
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Starosta przypomniał, że w/w zwrócili się już po raz kolejny do nas z pismem dot. sprzedania

im powyższej nieruchomości. W swoim ostatnim piśmie zaproponowali cenę 150.000 zł za

wzmiankowaną nieruchomość. Starosta dodał, że na to pismo udzielono im odpowiedzi,

a mianowicie, że ponownie zleciliśmy rzeczoznawcy majątkowemu dokonania wyceny tego

obiektu. Po otrzymaniu tej wyceny, zostanie ona niezwłocznie dostarczona do

zainteresowanych jednakże proponowana kwota 150.000 zł. nie odpowiada rzeczywistej jej

wartości i jest znacznie niższa niż przez nas oczekiwana. W tej chwili otrzymaliśmy operat

szacunkowy – powiedział Starosta – w którym oszacowana wartość rynkowa powyższej

nieruchomości zabudowanej wynosi 539.140 zł. Po dokładnej analizie tego operatu

szacunkowego, Starosta zasugerował, aby zaproponować zainteresowanym cenę niższą niż

w operacie a mianowicie cenę 390.000 zł. za nieruchomość zabudowaną budynkiem

przychodni w Kluczborku. Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na zaproponowaną

przez Przewodniczącego propozycję. Ponadto, Starosta zaproponował, aby przesłać w/w

operat szacunkowy wraz z pismem – zaproszeniem do negocjacji zaproponowanej przez nas

ceny 390.000 zł., która równocześnie będzie ceną bazową w negocjacji. Zarząd Powiatu

również i tę propozycję Starosty zaopiniował jednogłośnie pozytywnie, upoważniając

jednocześnie Starostę i Wicestarostę do przeprowadzenia powyższej negocjacji.

Do punktu 5 porządku

  Starosta zapoznał członków Zarządu Powiatu z wnioskiem Samodzielnego

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ZOZ w Kluczborku w likwidacji w sprawie

wyrażenia zgody na likwidację lub sprzedaż środków trwałych – załącznik nr 5 do niniejszego

protokołu. Wicestarosta stwierdził, że przy podejmowaniu w tej sprawie decyzji, musimy być

bardzo ostrożni, aby któryś z tych przedmiotów przeznaczonych do likwidacji lub sprzedaży

nie był objęty umową przewłaszczenia. Ponadto, dodał Wicestarosta, należałoby

z powyższym wykazem  zbędnego sprzętu zapoznać Radę Ordynatorów, Zarząd Spółki oraz

Radę Społeczną celem ewentualnego zagospodarowania tego sprzętu lub upewnienia się co do

jego faktycznej zbędności dla Powiatowego Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku.

Przewodniczący Zarządu Powiatu jak i pozostali członkowie Zarządu Powiatu jednogłośnie

przyjęli propozycje Wicestarosty i postanowiono, aby zlecić sprawdzenie, czy powyższy sprzęt

nie jest objęty umową przewłaszczenie Skarbnikowi Powiatu natomiast do zapoznania z
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wykazem zbędnego sprzętu Radę Ordynatorów, Zarządu Spółki oraz Radę Społeczną

zobowiązano Panią likwidator Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ZOZ

w Kluczborku w likwidacji..

Do punktu 6 porządku

 Przewodniczący Zarządu Powiatu zapoznał zebranych z wnioskiem Samodzielnego

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ZOZ w Kluczborku w likwidacji w sprawie akceptacji

i podpisania aneksu nr 1 do umowy nr 3230 / 2003 z 01.02.2002 r. dot. sprzedaży ciepła

zawartej z Energetyką Cieplną Opolszczyzny S.A. w Opolu. Jak powiedział Wicestarosta,

rozmawiał już na ten temat z panią likwidator, i doszedł do wniosku, że dla niej każde

rozstrzygnięcie z naszej strony będzie korzystne nawet jeśli nie zaakceptujemy tego aneksu a

tym bardziej, że zmiany  postanowień umowy nie są korzystne dla Samodzielnego Publicznego

Zakładu Opieki Zdrowotnej ZOZ w Kluczborku w likwidacji . W związku              z

powyższym, Wicestarosta zasugerował, aby na razie nie podpisywać przedłożonego aneksu do

umowy na sprzedaż ciepła zawartej z ECO S.A w Opolu a jednocześnie zlecić pani likwidator

prowadzenie dalszych negocjacji z Energetyką Cieplną Opolszczyzny S.A. co do zmiany treści

postanowień umowy. Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował propozycje Wicestarosty w

związku z tym postanowiono jak wyżej.

Do punktu 7 porządku

Starosta zapoznał zebranych z projektem porozumienia przedłożonym przez

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku w sprawie ponoszenia wydatków

związanych z utworzeniem rodziny zastępczej w Gliwicach z wychowankiem pochodzącym

z terenu powiatu kluczborskiego. Miasto Gliwice przyjęło od dnia 18 lutego 2004 r. do

rodziny zastępczej wychowanka pochodzącego z terenu powiatu kluczborskiego na mocy

postanowienia Sądu Rejonowego w Kluczborku, Wydział III Rodzinny i Nieletnich z dnia

28 stycznia 2004 r.

Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił o podpisaniu powyższego porozumieniu

i upoważnił Starostę i Wicestarostę do jego podpisania.
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Do punktu 8 porządku

 Przewodniczący Zarządu przedstawił zebranym wniosek Związku Powiatów Polskich

w sprawie przystąpienia do programu pozyskiwania informacji niezbędnych do przygotowania

się do zmiany zasad finansowania placówek opiekuńczo – wychowawczych. Jak wyjaśnił

Starosta, obowiązujące od bieżącego roku zmiany w ustawie o pomocy społecznej wiążą się

między innymi z koniecznością podjęcia przygotowań do wdrożenia nowych rozwiązań

dotyczących finansowania placówek opiekuńczo – wychowawczych. Wszystkie powiaty

powinny jak najszybciej utworzyć bazę danych o wychowankach, według kryterium miejsca

zamieszkania przed umieszczeniem w placówce oraz uzyskać deklarację dotyczącą

porozumienia w sprawie ponoszenia opłat za pobyt dzieci w placówce. Tego typu czynności

stanowić będą podstawę do prognozowania wysokości dochodów niezbędnych do realizacji

zadania w 2005 r.  Niestety, dodał Starosta, wiążą się one z koniecznością ponoszenia

znacznych kosztów, a przede wszystkim związanych z wysyłką korespondencji. W związku

z tym, Związek Powiatów Polskich wyszedł z inicjatywą wsparcia samorządów

w pozyskiwaniu informacji niezbędnych do przygotowania się do zmiany zasad finansowania

placówek opiekuńczo – wychowawczych a mianowicie opracowany zostanie internetowy

system zbierania i udostępniania danych o wychowankach placówek opiekuńczo –

wychowawczych. Jak powiedział Starosta, jest to rzecz naprawdę godna uwagi i warto byłoby

przystąpić do tego programu gdyż to wszystko o czym w/w piszą we wniosku będzie musiało

być i tak sporządzone  a jeśli przystąpimy do tego programu, to koszt będzie znacznie niższy

od wysyłki korespondencji. Również Skarbnik poparł propozycję Starosty o przystąpieniu do

powyższego programu. Członkowie Zarządu Powiatu również jednogłośnie pozytywnie

zaopiniowali powyższy wniosek.

Do punktu 9 porządku

Starosta zapoznał zebranych z wnioskiem Stowarzyszenia „IM-PULS” w Kluczborku

w sprawie wyrażenia zgody na tymczasową lokalizację siedziby stowarzyszenia w Domu

Pomocy Społecznej w Kluczborku przy ulicy Sienkiewicza 20 A. Starosta powiedział,

że zlecił Pełnomocnikowi ds. Mienia i Opieki Społecznej, Panu Ryszardowi Podwice

przeprowadzenie wywiadu w powyższej sprawie. Jak wynika z jego opinii, prośba
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stowarzyszenia została poparta przez Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kluczborku przy

ulicy Wołczyńskiej i Pan Podwika również proponuje przychylić się do prośby Stowarzyszenia

i wyrazić im zgodę na zajęcie pomieszczeń w Domu Pomocy Społecznej          w Kluczborku

przy ulicy Sienkiewicza 20 A do dnia 31 grudnia 2004 roku. Starosta stwierdził, że na okres

do 31 grudnia br. można im umożliwić korzystanie z w/w pomieszczeń.

Zarząd Powiatu jednogłośnie przychylił się do powyższej propozycji w związku z tym

postanowiono jak wyżej.

Do punktu 10 porządku

Starosta zapoznał zebranych z wnioskiem Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy

Rodzinie w Kluczborku w sprawie przyznania dodatku motywacyjnego dla dyrektora Domu

Dziecka w Bąkowie i dyrektora  Domu Dziecka w Bogacicy. Pani dyrektor Powiatowego

Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku w swoim wniosku zaproponowała przyznanie 40 %

dodatku motywacyjnego dla dyrektora Domu Dziecka w Bąkowie oraz 45 % dla dyrektora

Domu Dziecka w Bogacicy. Skarbnik Powiatu stwierdził, że jego zdaniem stawka 40 i 45 %

jest to stawka zbyt wysoka i proponowałby przyznanie niższego dodatku. Starosta zgodził się

z opinią Skarbnika Powiatu i wstępnie zaproponował dodatek motywacyjny w wysokości

30%,  zastanawiając się jednak nad zróżnicowaniem wysokości jeśli chodzi o poszczególnych

dyrektorów Domu Dziecka. Jednak po krótkiej dyskusji z członkami Zarządu Powiatu

i porównaniu z dodatkami jaki otrzymali dyrektorzy w roku ubiegłym , Starosta ostatecznie

zaproponował, aby nie różnicować obu dyrektorów i przyznać im dodatek motywacyjny

w jednakowej wysokości a mianowicie 30 %.

Członkowie Zarządu Powiatu  jednogłośnie zaakceptowali propozycję Starosty w związku     z

tym postanowiono o przyznaniu dodatku motywacyjnego w wysokości 30 % zarówno dla pani

dyrektor Domu Dziecka w Bąkowie jak i dla pani dyrektor Domu Dziecka w Bogacicy.

Do punktu 11 porządku

Skarbnik Powiatu poruszył sprawę propozycji stosownych zmian uchwały budżetowej

powiatu kluczborskiego umożliwiających wykonanie postanowień uchwały Rady Powiatu

w Kluczborku w sprawie wyrażenia zgody na przejecie zadłużenia Samodzielnego Publicznego

Zakładu Opieki Zdrowotnej ZOZ w Kluczborku w likwidacji.
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Zarząd Powiatu, zgodnie z postanowieniem § 2 ust. 2 uchwały Nr XVIII/129/2004 Rady

Powiatu w Kluczborku z dnia 29 kwietnia 2004 r. postanowił:

- zaproponować Radzie Powiatu wprowadzenie zmian w uchwale budżetowej polegających

na zwiększeniu przychodów z tytułu zaciągniętego kredytu o kwotę 1.047,163 zł.

i przeznaczenie tych środków na spłatę zobowiązań SP ZOZ-u w Kluczborku w likwidacji

wobec ECO S.A. w Opolu;

- alternatywnie przygotowania kompleksowego programu spłaty zadłużenia SP ZOZ-u

w likwidacji w oparciu o emisję obligacji komunalnych Powiatu Kluczborskiego. Jednocześnie

stwierdza się, iż obowiązujący kształt uchwały budżetowej nie daje możliwości dokonania

zmian pozwalających na zapłacenie zadłużenia wobec ECO S.A. w Opolu bez zaciągnięcia

dodatkowych zobowiązań.

Obydwie propozycje w formie pisemnej zlecono Skarbnik Powiatu przekazanie Radzie

Powiatu za pośrednictwem Przewodniczącego Rady powiatu w Kluczborku jako materiał do

dyskusji w celu wypracowania stanowiska Rady Powiatu w powyższej sprawie.

    W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Starosta zamknął

posiedzenie Zarządu Powiatu. Na tym protokół zakończono.

         Protokołowała

Danuta Oziembłowska             Zarząd    Powiatu

                                                        1. Stanisław Rakoczy       ...............................................

                                                        2. Mieczysław Czapliński  .............................................

                                                        3. Irena Kielar                   ...............................................

                                                        4. Otylia Skoczylas          ...............................................

                                      

         5. Stanisław Stenzel         ...............................................
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